
AFSPRAKENLIJST GECOMBINEERDE COMMISSIE RUIMTE EN ECONOMIE
EN MAATSCHAPPIJ EN BESTUUR

D.D. 15 FEBRUARI 2022

GECOMBINEERDE COMMISSIE R&E EN M&B

Aanwezig:
Voorzitter: mevrouw N. Hauet
Griffier: de heer O.F. Matheijsen
Leden: CDA : mevrouw M. van Diemen en de heren T.F.M. Verlaan en G.J.H. Winkels
                       VVD : de dames M. Vleghaar en E.S.I. Meijwaart en de heren J.G.E. Bouwmeester en D.G. van der Zwaag
                       AA : de dames C. van Hilst-Dekker, G. Holtrop en J. Keessen en de heer D. Kuin
                       D66 : de heren W. Kikkert, P. van Riet en S.J.R. de Vries
                       GroenLinks : de heren R.P. Fransen en O.W. Verbeek
                       PvdA : de heer J.H. Buisma

Portefeuillehouders: de heren G.E. Oude Kotte en R.K. van Rijn

Tijd Agenda
punt

Onderwerp Afspraak

20.00 1. Opening door de voorzitter, mevrouw N. Hauet

20.02 2. Vaststelling van de agenda Conform vastgesteld

3. Mededelingen van het college Er zijn geen mededelingen van het
college



COMMISSIE RUIMTE EN ECONOMIE

20.05 4. Inbesteding nascheiding en verwerking restafval gemeente Aalsmeer
Portefeuillehouder: G.E. Oude Kotte

Toezegging:
De vraag wie aandeelhouder wordt (De Meerlanden of de gemeente Aalsmeer) wordt
schriftelijk beantwoord.

Door naar de raad van 10-03-2022 als
behandelstuk op verzoek fractie
Absoluut Aalsmeer

COMMISSIE MAATSCHAPPIJ EN BESTUUR

20.20 5. Aanpak dak- en thuisloosheid en doordecentralisatie Beschermd wonen
Portefeuillehouder: R.K. van Rijn

Toezegging:
De volgende vragen worden nog schriftelijk beantwoord:
1.AA: inzake de evaluatie pilots, de overbruggingszorg, de participatie door inwoners
Aalsmeer bij realisatie van voorzieningen, de monitoring en de informatievoorziening
aan de raad hierover;
2.CDA: het niet deelnemen van Aalsmeer aan het project onder de pannen;
3.GL: als verblijfplaats niet leidend is wat dan wel en wat zijn dan de gevolgen voor
Aalsmeer;
4.PvdA: klopt het dat Aalsmeer voor een handjevol Aalsmeerders in 2029 € 1,4
miljoen gaat kosten (+ € 300.000 p.p.)

Door naar de raad van 10-03-2022 als
behandelstuk

21.00 6. Overdrachtsdocument gemeenteraad 2018-2022
Portefeuillehouder: G.E. Oude Kotte

Toezegging:
-

Door naar de raad van 10-03-2022 als
behandelstuk

21.15 7. Wijziging vergaderstructuur gemeenteraad
Portefeuillehouder: G.E. Oude Kotte

Toezegging:
-

Door naar de raad van 10-03-2022 als
behandelstuk

21.30 8. Regionale samenwerking De heer Verlaan doet verslag van de



vergadering van de MRA Raadtafel
waar door de Aalsmeerse vertegen-
woordiging de Aalsmeerse standpunten
in het kader van de Verstedelijkings-
strategie sterk benadrukt zijn. Het is
aan de vertegenwoordigers in de
nieuwe raad om hier verder vervolg aan
te geven.

De heer Kuin dankt de heren Verlaan
en Abbenhues voor hun inbreng in
zowel Regioraad als MRA Raadtafel.

21.35 9. Vragenkwartier
De door het CDA ingediende vragen voor het vragenkwartier van de
raadsvergadering van 27 januari 2022/1 februari 2022 zijn doorgeschoven naar
deze commissievergadering:
1. Klopt het dat er nog steeds geen bankjes zijn aangeschaft en waar is het wachten
op?
2. Is er al bekend wat voor bankjes er gaan komen en wat zo'n bankje gaat kosten?
3. Inmiddels zijn we bijna 1.5 jaar verder na de motie. Kan de wethouder aangeven op
welke termijn wij de eerste babbelbank kunnen verwachten.

Door de fractie Absoluut Aalsmeer zijn vragen gesteld over de afvalsituatie bij
het Laurierhof:

1. Is het juist dat er voor de 44 wooneenheden 2 ondergrondse groenafval
container en 1 ondergrondse restafval container worden geplaatst?

2. Waarom zijn de bewoners nog niet in het bezit van een pas waardoor zij de
containers kunnen gebruiken?

3. Waarom is er voor het oud papier en glas nog geen oplossing?
4. Bewoners hebben bij de Meerlanden aan de bel getrokken, deze geven echter

niet thuis en verwijzen naar de gemeente, onder het mom ‘er is geen
oplossing voor’

5. Bij reclamatie door bewoners aan het adres van de gemeente wordt niet
gereageerd.

6. Kan de portefeuillehouder garanderen dat deze ongewenste zaken per direct
worden opgelost opdat het papier niet op straat of in een andere daarvoor niet
bestemde container wordt gegooid?

Door de fractie Absoluut Aalsmeer zijn vragen gesteld over de verkeerssituatie

De vragen zijn mondeling door de
portefeuillehouders Van Rijn en Oude
Kotte beantwoord.



Dreef/Zwarteweg:
Zebrapad Dreef:
Kan de wethouder ons aangeven wanneer deze knipperlichten bij het zebrapad
worden gerealiseerd?
Fietspad Zwarteweg:

1. Is de wethouder op de hoogte dat het fietspad op de Zwarteweg nog steeds
niet open is voor fietsers?

2. Kan de wethouder ons een update geven over de situatie van het fietspad op
de Zwarteweg welke rechtstreeks naar de school gaat en welke voor de
veiligheid van de schoolgaande jeugd is aangelegd?

3. Is de wethouder op de hoogte dat de rotonde regelmatig is besmeurd met
modder en grind wat tot onveilige situaties leidt?

4. Is het mogelijk om er voor te zorgen dat het wegdek regelmatig wordt
schoongemaakt?

5. Daarnaast neemt de meerderheid van de fietsers de rotonde de verkeerde
kant op, tegen het verkeer in. Er hangt op de verkeerde plek, een klein bordje.
Wat over het hoofd wordt gezien. Kan de wethouder iets doen aan de
onveilige situatie op de rotonde?

Hortensialaan:
1. Is deze aanbeveling uit de quickscan gekomen?
2. Is het mogelijk dat onze fractie de aanbevelingen ook ontvangt?
3. Heeft de wethouder deze borden gezien? Is de wethouder van mening dat

automobilisten bij het voorbij rijden kunnen lezen wat er op deze borden
staat?

Ophelialaan/Hortensialaan:
1. Kan de wethouder aangeven hoe ver men is met het verkeersbesluit?
2. Kan de wethouder iets doen aan het deel bij de Yuverta Mavo waar

automobilisten nog altijd vanuit Mensinglaan op verkeerde weghelft de
Hortensialaan richting de Dreef op rijden?

3. Alle bushokjes staan nog op de ‘oude’ route. Ruiten worden ingegooid, ruiten
worden vernieuwd en weer ingegooid, terwijl er geen bussen meer op deze
route rijden. Dit levert nu ook hangjongeren op.  Kan de wethouder aangeven
of en wanneer deze bushokjes worden verwijderd en de voetpaden weer naar
het oorspronkelijke niveau worden teruggebracht.

Heegstrapark:
Kan de wethouder aangeven of hier serieus wordt gekeken naar een oplossing?



22.05 10. Sluiting
De voorzitter dankt de commissie in het in haar gestelde vertrouwen als voorzitter. Ze
heeft het met plezier gedaan en ze vond het een eer om een bijdrage te hebben
kunnen leveren aan het debat in Aalsmeer. Ze zag het debat in de commissie de
afgelopen tijd toenemen en ze roept de nieuwe raad op om het debat inhoudelijk met
elkaar te voeren, op gehakketak zitten inwoners niet te wachten.

De voorzitter sluit de vergadering om
22.00 uur


